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PROTOKÓŁ NR XI/24 

Z XI SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 19 GRUDNIA 2024 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 21 radnych 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

5.  Projekt uchwały – Uchwała Budżetowa Miasta Żyrardowa na rok 2025. 

6.  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa. 

7.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024. 

8.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot 

wydatków niewygasających z upływem roku 2024. 

9.  Projekt uchwały w sprawie utworzenia zarządu dróg gminnych w Żyrardowie. 

10.  Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Żyrardowie. 

11.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Działania 7.2 Wzmocnienie 

kompetencji uczniów, Priorytet VII Fundusze Europejskie dla nowoczesnej i dostępnej edukacji  

na Mazowszu, Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021–2027. 

12.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków 

poniesionych na leki przez mieszkańców Żyrardowa. 

13.  Projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XLVII/421/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 30 grudnia 

2021 r. w sprawie ulg, zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom w Programie 

„Żyrardowska Karta Mieszkańca”.  

14.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Miasta Żyrardowa. 

15.  Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu. 

16.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa 

na rok 2025. 

17.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa  

na rok 2025.  

18.  Projekt uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie działań w zakresie zapobieżenia 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów.  

19.  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. 

20.  Informacja Prezydenta Miasta z wykonania przyjętych przez Radę uchwał. 
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21.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

22.  Wolne wnioski. 

23.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad 1. i 2.  

W dniu 19 grudnia 2024 r. o godz. 15.12 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

XI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad 3. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie utworzenia zarządu dróg gminnych w Żyrardowie. Wskazała, że projekt wymaga 

dogłębnej analizy i ewentualnych zmian zgodnie z sugestiami radnych. 

Przeprowadzono głosowanie nad wniosek pani Anny Krupy o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie utworzenia zarządu dróg gminnych w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 21 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie utworzenia 

zarządu dróg gminnych w Żyrardowie:  

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianie. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy zaaprobowali zmieniony porządek obrad 21 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianie:  

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

ZMIENIONY PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

5.  Projekt uchwały – Uchwała Budżetowa Miasta Żyrardowa na rok 2025. 

6.  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa. 

7.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024. 

8.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot 

wydatków niewygasających z upływem roku 2024. 

9.  Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Żyrardowie. 

10.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Działania 7.2 Wzmocnienie 

kompetencji uczniów, Priorytet VII Fundusze Europejskie dla nowoczesnej i dostępnej edukacji  

na Mazowszu, Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021–2027. 

11.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków 

poniesionych na leki przez mieszkańców Żyrardowa. 

12.  Projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XLVII/421/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 30 grudnia 

2021 r. w sprawie ulg, zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom w Programie 

„Żyrardowska Karta Mieszkańca”.  

13.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Miasta Żyrardowa. 

14.  Projekt uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu. 

15.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa 

na rok 2025. 

16.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa  

na rok 2025.  

17.  Projekt uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie działań w zakresie zapobieżenia 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów.  

18.  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. 

19.  Informacja Prezydenta Miasta z wykonania przyjętych przez Radę uchwał. 

20.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

21.  Wolne wnioski. 

22.  Zamknięcie obrad. 
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Ad 4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag, w związku z czym 

przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z X Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy przyjęli protokół 21 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XI Sesji Rady Miasta Żyrardowa:  

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Ad 5. i 6.  

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, przybliżył założenia projektu budżetu 

Miasta na rok 2025. Wskazał, że dochody Miasta na rok 2025 planowane są ogółem w kwocie ponad 

312 mln zł, w tym ponad 45 mln zł dochodów majątkowych, z czego ponad 36 mln zł to dochody 

otrzymane w formie dofinansowania, zgodnie z już podpisanymi porozumieniami. Wspomniał także  

o planowanych na rok 2025 wydatkach majątkowych w kwocie ponad 86 mln zł, z czego ponad 42 mln 

zł to wydatki inwestycyjne. Szczegółowo omówił najważniejsze pozycje wśród planowanych 

wydatków, jak również zwrócił uwagę na planowaną nadwyżkę operacyjną w wysokości ponad 20 mln 

zł, która daje poczucie stabilności budżetu. Jako zagrożenia dla realizacji budżetu wymienił m.in. brak 

terenów prorozwojowych (inwestycyjnych) czy wysoki koszt utrzymania zabytkowych zasobów 

komunalnych. Zaznaczył, że przedkładane radnym projekty kolejnych budżetów były zawsze 

wyważone i oparte na faktach, dlatego możliwe było „domknięcie” budżetu. Nawiązał też do dynamiki 

zmian budżetowych. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła dwa projekty uchwał: (1) Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2025 oraz (2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Żyrardowa. Przypomniała, z jakich elementów składa się budżet, jak również 

wspomniała, że w budżecie na rok 2025 zakładany jest deficyt. Wiele miejsca poświęciła omówieniu 

głównych źródeł dochodów, jak również działów, w których czynione będą największe wydatki. 

Omówiła wysokość planowanych dotacji podmiotowych czy celowych, a także wskazała najważniejsze 

spośród zaplanowanych do realizacji inwestycji. Podkreśliła, że przedłożony radnym budżet jest realny 

i bezpieczny, a także zakłada on kontynuację nie tylko zadań inwestycyjnych, lecz także szeregu usług 

społecznych i rozpoczętych wcześniej zadań. Oceniła, że to budżet, który zakłada zrównoważony 

rozwój miasta Żyrardowa. 
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Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos odczytał treść uchwały Nr 3.h./312/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 11 grudnia 2024 r. w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Żyrardowa projekcie uchwały w sprawie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa, a także uchwały 

Nr 3.c./313/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  

11 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Żyrardowa projekcie 

uchwały budżetowej na 2025 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przypomniał o autopoprawkach do Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2025, przekazanych radnym drogą elektroniczną przed sesją. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2025. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 5 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem Uchwały Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2025: 

„za” – 16 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard 

Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 5 głosów – radny Arkadiusz Kościerski, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 5 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard 

Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 5 głosów – radny Arkadiusz Kościerski, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska. 
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Ad 7. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024. Wspomniała o autopoprawkach przekazanych radnym przed 

sesją, a związanych m.in. ze zwiększeniem dochodów w rozdziałach 75615 i 75801 czy zwiększeniem 

wydatków w rozdziale 90002, 92195 czy 92601. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 5 głosach 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2024: 

„za” – 15 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard 

Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna Gabriela 

Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Krzysztof 

Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 5 głosów – radny Arkadiusz Kościerski, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Plak. 

 

Ad 8. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2024. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających 

z upływem roku 2024. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 

niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2024: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny 
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Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Plak. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos ogłosił przerwę o godz. 16.18. Obrady 

wznowiono o godz. 16.29. 

 

Ad 9. 

Pan Jakub Borowski z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicom w Żyrardowie. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicom w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Żyrardowie: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Ad 10. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Działania 7.2 Wzmocnienie kompetencji uczniów, 

Priorytet VII Fundusze Europejskie dla nowoczesnej i dostępnej edukacji na Mazowszu, Fundusze 

Europejskie dla Mazowsza 2021–2027. 

Radny Krzysztof Waśkowski przedstawił opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Beata Stępniewska zapytała, czemu do projektu została zgłoszona tylko jedna szkoła  

i czemu była to Szkoła Podstawowa Nr 2. 
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Pan Jacek Grzonkowski wyjaśniła, że Szkoła Podstawowa Nr 2 została wytypowana z uwagi  

na najsłabsze wyniki w porównaniu ze średnią wojewódzką. Takie szkoły były premiowane w ramach 

naboru. Dodał, że podjęto działania, aby kolejne szkoły zostały objęte wsparciem środków unijnych  

w realizacji podobnych zajęć.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu  

w ramach Działania 7.2 Wzmocnienie kompetencji uczniów, Priorytet VII Fundusze Europejskie dla 

nowoczesnej i dostępnej edukacji na Mazowszu, Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021–2027.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu w ramach Działania 7.2 

Wzmocnienie kompetencji uczniów, Priorytet VII Fundusze Europejskie dla nowoczesnej i dostępnej 

edukacji na Mazowszu, Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021–2027: 

„za” – 17 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Ad 11. 

Pani Agnieszka Stępska, Dyrektor Centrum Usług Społecznych, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki 

przez mieszkańców Żyrardowa. 

Radny Marcin Fibich przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki 

przez mieszkańców Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie 

zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez mieszkańców Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Ad 12. 

Pani Ewelina Wierzbicka, Dyrektor Wydziału Działalności Gospodarczej, przedstawiła projekt 

uchwały o zmianie uchwały Nr XLVII/421/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 30 grudnia 2021 r.  

w sprawie ulg, zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom w Programie 

„Żyrardowska Karta Mieszkańca”. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały. 

Radny Marcin Fibich przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

o zmianie uchwały Nr XLVII/421/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie ulg, 

zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom w Programie „Żyrardowska Karta 

Mieszkańca”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały o zmianie uchwały Nr XLVII/421/21 Rady Miasta Żyrardowa 

z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie ulg, zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom 

w Programie „Żyrardowska Karta Mieszkańca”: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Ad 13. 

Pani Małgorzata Wojtczak, Sekretarz Miasta, przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

zasad przyznawania diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Miasta 

Żyrardowa. 

Radna Monika Rogowiecka-Lasota przedstawiła opinię Komisji ds. Samorządów Mieszkańców 

RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos nawiązał do projektu uchwały w sprawie 

pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu. 

Radny Marcin Fibich przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Radny Adam Sondka przedstawił opinię Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

Zespół wnioskował o pozostawienie zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu z powodu 

braków formalnych. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez 

dalszego biegu: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 
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Ad 15. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos nawiązał do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na rok 2025. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na rok 2025.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Żyrardowa na rok 2025: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos nawiązał do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2025. Zgłosił 

autopoprawkę polegającą na uzupełnieniu załącznika nr 4 do projektu uchwały, tj. planu pracy Komisji 

Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ, w brzmieniu przedłożonym radnym przed sesją. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2025.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Miasta Żyrardowa na rok 2025: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 
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Ad 17. 

Radny Grzegorz Obłękowski, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie działań w zakresie zapobieżenia 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów. 

Radny Artur Pietrus zadeklarował, że jest przeciwny relokowaniu nielegalnych imigrantów  

do miasta, a także zaznaczył, że to nie gmina o tym decyduje, ale rząd. Podkreślił, że Rada może 

poruszać się tylko w ramach ustawowych kompetencji. Dodał, że po przeczytaniu petycji rozpoczął 

poszukiwanie informacji o tym, czy są plany odnośnie do ewentualnego relokowania nielegalnych 

imigrantów, ale takowych informacji nie znalazł. Wskazał, że w Żyrardowie – podobnie jak w innych 

miastach – funkcjonuje Mazowieckie Centrum Obsługi Cudzoziemców, które oferuje wsparcie  

w zakresie m.in. załatwiania spraw urzędowych osobom przebywającym w Żyrardowie legalnie, które 

nie posługują się językiem polskim. Zadeklarował, że będzie głosował „za” projektem uchwały, 

ponieważ przedmiot petycji znajduje się poza kompetencjami rady gminy.  

Radna Beata Stępniewska poinformowała, że podczas posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji RMŻ głosowała za uznaniem zasadności petycji, ponieważ uważa, że mieszkańcy mają prawo 

się wypowiadać i nie można deprecjonować ich wniosków. Uznała, że faktem jest, że mieszkańcy mają 

obawy przed nielegalnymi migrantami – nie przed osobami legalnie przebywającymi w Polsce. 

Wskazała, że osobom popierającym petycję może chodzić o to, by Rada Miasta zajęta stanowisko 

przychylające się do ich obaw i w jakiś sposób zabezpieczyła mieszkańców przed osiedlaniem się 

nielegalnie przebywających na terenie Polski osób, których działania nie są znane i są trudno 

przewidywalne. 

Radny Arkadiusz Kościerski wyraził zrozumienie dla motywacji złożonej petycji w związku  

z planowanym powstaniem na terenie Polski centrów integracji cudzoziemców. Odniósł się do polityki 

europejskiej i paktu migracyjnego. Stwierdził, że mieszkańcy mają prawo mieć obawy, że coś będzie 

im narzucone, a oczekiwanie od władz samorządowych, że przeciwstawią się temu choćby w sposób 

symboliczny (uchwałą) jest zasadne. Zgodził się z wypowiedzią przedmówczyni. Odniósł się do sytuacji 

w większych miastach, a także przypomniał o bliskim położeniu Żyrardowa w stosunku do Warszawy. 

Mieszkaniec odniósł się do projektu uchwały. Stwierdził, że prawo do legalnej emigracji  

i przemieszczania się funkcjonuje na świecie, natomiast sytuację, w której do jakiegoś kraju masowo 

napływają nielegalni imigranci, ocenił negatywnie. Odwołał się do polityki migracyjnej Stanów 

Zjednoczonych na przestrzeni dziejów, jak również do obecnej sytuacji migrantów, zwracając uwagę 

na wzrost liczby migrantów w ostatnich latach. Nawiązał również do wzrostu liczby migrantów  

w Europie, jak również do ogólnopolskiej polityki migracyjnej. Wyraził obawy co do tego, do czego 

Polska może zostać zobowiązana przez prawo ogólnoeuropejskie, co w jego opinii mogłoby stawiać 

Polaków w gorszej sytuacji. Zaapelował, aby Rada Miasta pochyliła się nad kwestią poruszoną w petycji 

i uznała, że jest to sprawa ważna, żeby opinia mieszkańców wybrzmiała i odbiła się echem  

w społeczeństwie. 
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Mieszkaniec podziękował mieszkańcom, którzy przybyli na sesję, a także zaznaczył, że petycje 

identyczne jak złożona w Żyrardowie, trafiły również do innych gmin w Polsce. Nie zgodził się z tym, 

że petycja nie została złożona do właściwego organu. Przywołał art. 1 Konstytucji RP, apelując,  

by podczas głosowania radni pamiętali o jego brzmieniu. Dodał, że zamierza przeprowadzić szeroką 

kampanię informacyjną o sposobie głosowania poszczególnych klubów i poszczególnych radnych. 

Mieszkaniec odniósł się zarówno do europejskiej, jak i do krajowej polityki migracyjnej. 

Stwierdził, że według niego jeśli Rada Miasta podejmie uchwałę, aby w mieście nie było ośrodka dla 

migrantów, to go nie będzie.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie 

działań w zakresie zapobieżenia tworzenia na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 13 głosami „za”, przy  

6 głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie działań w zakresie 

zapobieżenia tworzenia na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów: 

„za” – 13 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 6 głosów – radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Adam Sondka, 

radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Ad 18. 

Radny Grzegorz Obłękowski, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

a także stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, która rekomendowała uznanie skargi  

za bezzasadną. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ o uznanie skargi za bezzasadną. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ o uznanie skargi  

za bezzasadną: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 
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Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radna Genowefa Milczarek, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Bożena Piotrowska, radna 

Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam 

Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Robert Latek, radna Monika Plak. 

 

Ad 19. 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

 

Ad 20. 

Radny Arkadiusz Kościerski zgłosił trzy wnioski: (1) w sprawie dotacji zewnętrznych dla 

Miasta Żyrardowa, (2) w sprawie podwyższenia do maksymalnych stawek podatku od nieruchomości 

oraz (3) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radny Krzysztof Skrobisz odniósł się do wypowiedzi przedmówcy w temacie stawki za odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych, zwracając uwagę, że radnym przedłożono informację 

wyjaśniającą, z czego wynikała konieczność zwiększenia tej stawki.  

Radny Arkadiusz Kościerski odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. Podkreślił, że zależy mu na 

możliwości przeprowadzenia dyskusji przed głosowaniem nad projektami uchwał, negatywnie oceniając 

zgłaszanie wniosków formalnych o zakończenie dyskusji. Zaapelował o dialog i wzajemny szacunek. 

Radny Artur Pietrus zgłosił wniosek w sprawie zmiany granic gminy Żyrardów. 

 

Ad 21. 

Mieszkaniec pozytywnie ocenił fakt, że w sesji wzięła udział grupa mieszkańców. 
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Radny Rafał Karpiński podziękował Prezydentowi Miasta za objęcie patronatem honorowym 

zawodów w układaniu kostki Rubika.  

Mieszkaniec odniósł się do działalności Rady Seniorów Miasta Żyrardowa, a także negatywnie 

ocenił współpracę Rady Miasta Żyrardowa z tym organem doradczym. Wskazał na zasadność 

wprowadzenia tzw. kopert życia dla seniorów. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos złożył zebranym życzenia świąteczne  

i noworoczne. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, podziękował radnym za uchwalenie 

budżetu Miasta na rok 2025. Zaprosił zebranych na Wigilię Miejską. 

 

Ad 22. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XI Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 18.22. 
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